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Hilda Esping Nordblom, Magnus Månsson och Alexandra Hagen diskuterar framtidens bostäder på Stora Bostadsdagen Göteborg den 24 april.Image not found or type unknown

Hilda Esping Nordblom, Magnus Månsson och Alexandra Hagen diskuterar framtidens bostäder på Stora
Bostadsdagen Göteborg den 24 april.

Publicerad den 3 April 2019

Stora Bostadsdagen Göteborg Ledande arkitekter spånar på Stora Bostadsdagen Göteborg om framtidens bostäder – hur påverkar
nedgången på marknaden hur bostäderna kommer att ritas de närmaste åren?

Delningsekonomi, smart living, hållbart, co-living, yteffektivitet – eller något helt annat. Hur kommer vi att bo i framtiden? Hur påverkar nedgången på
bostadsmarknaden hur bostäderna kommer att ritas de närmaste åren? Hur ser framtidens bostäder ut?<br /> <br /> Detta diskuteras på Stora Bostadsdagen
Göteborg av en namnkunnig panel:<br /> <br /> # Hilda Esping Nordblom, vice vd, Liljewall<br /> # Magnus Månsson, koncernchef, Semrén &
Månsson<br /> # Alexandra Hagen, vd, White<br /> <br /> Stora Bostadsdagen Göteborg är ett heldagsseminarium om bostadsmarknaden och marknaden
för bostadsfastigheter med fokus på Göteborg. Det hålls på Clarion Hotel Post den 24 april. Du ser programmet <a
href="http://www.fastighetssverige.se/stora_bostadsdagen_gbg/program">här</a> och du anmäler dig <a
href="http://www.fastighetssverige.se/stora_bostadsdagen_gbg/anmalan">här</a>!
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